
Geachte heer Den Boon,

Op 27 januari 2023 heeft u ons op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
van de gemeenteraad vragen gesteld. In deze brief beantwoorden wij uw vragen.

1. Is het verplaatsen van de Terdege Zomerfair bij u bekend en zijn er pogingen 
ondernomen om dit evenement voor Barneveld te behouden?
Ja, het verplaatsen is ons bekend. De organisator van de Terdege Zomerfair heeft 
voorafgaand aan het besluit om niet meer naar Barneveld te komen geen contact 
opgenomen met de gemeente. Was dit wel gebeurd dan hadden we wellicht nog een 
rol kunnen spelen in de contact tussen het Geldersch Landschap & Kasteelen (GLK) 
en de organisator.

2. Bent u het met ons eens dat dit evenement past bij Barneveld en goed is voor de 
aantrekkingskracht en economie van onze Middenstand en voor toerisme?
Ja, dit evenement past uitstekend in het evenementenpalet wat er in de gemeente 
Barneveld is en met ruim 20.000 bezoekers is het een prima trekker voor de lokale 
economie. Ondanks dat de meeste bestedingen op het evenemententerrein 
plaatshebben komen er ook diverse bezoekers in het centrum van Barneveld kijken. 
Barneveld heeft tenslotte een behoorlijk aantal winkels dat past bij de doelgroep van 
de beurs.

3. Vindt u ook dat dit evenement een versterkende werking heeft op de jaarlijkse Oud 
Veluwse markt in de zomerperiode?
Het op 1 donderdag samenvallen van de Oud Veluwse Markt en de Terdege zomerfair

samenvallen had een positief effect. Een deel van de bezoekers van de OVM ging bij 
de Terdege zomerfair  kijken en andersom.
Het mooie was dat deze beide evenementen op elkaar aansluiten omdat Barneveld 
Centrum en kasteel De Schaffelaar op korte afstand van elkaar zijn gesitueerd.
Om die reden is een dagje Barneveld voor vele bezoekers een vast onderdeel van hun 
uitstapjes geworden.

4. Is het bij u tevens bekend, dat het maken van trouwfotoshoots op Landgoed 
Schaffelaar erg moeizaam verloopt? Tot in 2020 was dit zonder problemen mogelijk. 
Gelders Landschap geeft aan dat er in het verleden ‘misschien’ wel toestemming is 
verleend maar dat dit nu niet meer kan met trouwauto’s en trouwkoetsen.
Nee, dit was ons niet bekend.

5. Bent u het met ons eens dat kasteel De Schaffelaar en het achterliggende landgoed 
een prachtige locatie is voor trouwfoto’s en dat deze hiervoor ook toegankelijk moet 
zijn? Zo ja, wilt u zich in gesprek met Gelders Landschap sterk maken voor het
opnieuw toegankelijk maken van dit gebied?
Navraag bij GLK leerde ons dat een deel van het Landgoed toegankelijk is en blijft voor 
trouwfoto’s met auto of koets. Dit betreft het gedeelte rondom het kasteel en de 
Oranjerie en het laan-gedeelte voor de Oranjerie. Dit gebied is minder kwetsbaar.
Vanaf de slagboom (zuidelijke laan) en de brug (noordelijke laan) is het landgoed niet
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toegankelijk voor trouwauto’s of koetsen. Wel kan men te voet deze lanen en de 
Koeweide betreden en foto’s maken, hetgeen ook veelvuldig gebeurt.
Wij hebben begrip voor dit standpunt van GLK. Er is op een beperkt gedeelte van het 
landgoed ruimte voor het maken van fotoshoots met auto of koets. Terwijl het gehele 
landgoed op wegen en paden toegankelijk is voor fotoshoots zonder auto of koets.
GLK heeft aangegeven te willen nadenken over de wijze waarop op verzoek ook op de 
lanen na de slagboom trouwfoto’s met auto of koets gemaakt kunnen worden. Hiervoor 
worden voorwaarden opgesteld die zien op zaken als maximaal 1 auto of koets, geen 
horeca, redelijke termijn voor aanvraag, een kostenvergoeding voor het openen en 
sluiten van de slagboom en de routering. Mensen die hier gebruik van willen maken 
kunnen contact opnemen met GLK.

6. Heeft deze schijnbare beleidswijziging ven het Gelders Landschap ook invloed op
andere Barneveldse evenementen bij het kasteel, zoals de Ballonfiësta, etc.?
Het GLK geeft aan dat dit besluit geen invloed heeft op andere evenementen zoals het 
Ballonfiësta, omdat dit evenement de lanen niet op dezelfde intensieve wijze gebruikt 
als de Terdege Zomerfair. Ook voor andere evenementen die op de Koeweide 
plaatsvinden heeft het besluit geen effect.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa                  J. van der Tak
secretaris burgemeester


